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DD ee CChh rrii sstteenn UU nn ii ee pprreesseenn tteeeerrtt zzii cchh ooookk oopp hh eett ii nn tteerrnn eett::

- http://putten.christenunie.nl: De website voor de ChristenUnie in Putten.

(U vindt hier de weblogs en/of tweets van de wethouder en de raadsleden)

- http://gelderland.christenunie.nl: De website van provinciale fractie van van

de staten van Gelderland.

- http://veluwe.christenunie.nl: De website voor het waterschapsbestuur.

Zoals u misschien wel weet is de contributie-inning sinds enige ti jd centraal

geregeld. In het verleden ontvingen we samen met de contributie nog wel eens een

gift. Deze inkomstenbron is na de invoering van de centrale inning vri jwel

opgedroogd. Uw giften zijn echter nog steeds veel waard.

Daarom de oproep om een gift over te maken op "NL08 INGB 0007 865897" ten

name van de ChristenUnie Putten. Ten overvloede: Zowel de contributie van de

ChristenUnie als de giften zijn aftrekbaar voor de belastingen!

Uw Penningmeester, Paul van der Leeden

Uw gift is heel wat waard
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Van de voorzitter

Beste ChristenUnie vrienden en vriendinnen,

Dankzij diverse bijdragen is het weer gelukt om een vierde ChristenUnieNieuws in

201 4 uit te brengen. Sommige bijdragen zijn eerder gepubliceerd op onze website.

Andere bijdragen zijn nieuw en speciaal voor deze uitgave geschreven. We wil len

daarmee onze achterban die niet de beschikking heeft over een computer ook bij

ons werk betrekken. Maar ook voor hen die wel over de moderne media

beschikken, een beeld geven van het rei len en zeilen van de ChristenUnie in

Putten.

Als u trouwens het meest actuele nieuws wilt volgen, bieden de bijna wekeli jks

uitkomende blogs van de fractie uitkomst. U vindt ze op

http: //putten.christenunie.nl/Wisselblog. Op onze site vindt u ook de data van de

activiteiten die we als ChristenUnie organiseren. Als u bijvoorbeeld eens een

werkbezoek wilt meemaken van de fractie, dan vindt u de data waarop deze staan

gepland. Als u een berichtje stuurt naar Gerrit Kroes, onze fractiesecretaris, zi jn zi j

van uw komst op de hoogte.

We mogen terugzien op een jaar met weer

heel wat activiteiten. Het jaar begon met de

verkiezingscampagne, en de verkiezingen

voor de gemeenteraad in maart. Daarna de collegeonderhandelingen die

resulteerden in de voortzetting van het col lege van ChristenUnie, Wij Putten en

SGP. Ard Klei jer werd opnieuw onze wethouder. Omdat we dit keer geen enkele

restzetel kregen (in 201 0 hadden we 2 restzetels) zakten we terug van 5 naar 4

zetels in de raad. Lubbert van den Heuvel en Peter Brink kregen versterking van

Japke-Nynke de Haas en Arine van den Bor. Teun Jan van Ooijen en Henk van de

Langemheen werden commissiel id. Met hen vieren erbij werd de fractie behoorl i jk

vernieuwd. We mogen dankbaar zijn dat er zoveel enthousiaste mensen zijn die

zich in wil len zetten voor de lokale politiek.

In mei werden Europese verkiezingen georganiseerd. Het lukte Ruud van Eij le uit

Ermelo net niet om een derde zetel voor de combinatie ChristenUnie – SGP te

bemachtigen. Op zich hadden we wel een mooi resultaat qua stemmen. Beide

verkiezingen bieden een goed vooruitzicht voor de verkiezingen van Provinciale

Staten van Gelderland en Waterschap Vallei en Veluwe die op 1 8 maart 201 5

worden gehouden.

Bij de gemeenten ging dit najaar al le aandacht uit naar de decentral isaties van de

“Wet werken naar vermogen”, de “AWBZ- begeleiding” en de “jeugdzorg”. Zowel

het bestuur onder leiding van onze wethouder Ard Klei jer als de ambtenaren zijn
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daar heel druk mee geweest. Op 24 november organiseerden we een geslaagde

thema avond over de transitie van de jeugdzorg. De stand van zaken is dat al les

contractueel goed geregeld is, en dat de uitvoering van start kan gaan. Er zul len in

201 5 ongetwijfeld nog tekortkomingen boven water komen, maar die hopen we

dan snel op te kunnen lossen. Al met al mogen we terugzien op een intensief maar

succesvol 201 4. We mogen in dit opzicht ook zien dat we gezegend worden in ons

werk. Bl i jft u voor dit werk bidden

Er zijn nog diverse andere actuele onderwerpen die aandacht vragen in de raad.

Wat dacht u van het

woonwagenkamp, de

verbindingsweg paral lel aan de

spoorl i jn tussen het

industrieterrein en Bijsteren en

de reclamebelasting. Meer

informatie vindt u verderop in

deze uitgave. Als u naar aanleiding van de bijdragen of andere actual iteiten eens

in gesprek wilt komen met de wethouder of fractie, dan wordt dat bi jzonder op pri js

gesteld. Zeker als u kennis heeft van een bepaald beleidsterrein kan uw bijdrage

het werk van de fractie l ichter maken. Schroom daarom niet om dit te doen.

Nogmaals, het zal zeer op pri js gesteld worden.

Dan wil ik afsluiten met iedereen te danken voor zijn of haar bijdrage in 201 4 aan

het werk van de ChristenUnie. U heeft gezien dat er voor iedereen zo een taak is

weggelegd in woord, daad of gebed. We mogen dankbaar zijn dat God ons

hiervoor de kracht gaf. Onze Vader kwam met Zijn l iefde door Zijn Zoon tot ons.

Dat feest mogen we met Kerst weer vieren. Ik wens u dan ook namens het

bestuur, wethouder en fractie gezegende kerstdagen en een voorspoedig 201 5.

Met hartel i jke groet namens het bestuur, Gerard van den Brandhof.
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In vertrouwen en met zorg verder bouwen

In bi jna 8 jaar wethouderschap, ben ik niet eerder zo druk geweest als in het

achterl iggende jaar. Nee dit is geen klaagzang, ik ben elke dag weer bli j en

dankbaar dat ik mag werken aan onze ambitie om van Putten de meest zorgzame

gemeenschap van Nederland te maken. Heel veel overleg, in de regio, de

provincie en het land, verschil lende werk- en stuurgroepen, gesprekken met

zorgaanbieders, cl iëntenorganisaties, zorgverzekeraars, huisartsen,

welzi jnsorganisaties en politici zowel landeli jk als provinciaal.

Kadernotities, verordeningen, beleidsregels etc moeten worden opgesteld en door

de gemeenteraad worden behandeld. Ik heb diep en diep respect voor de Puttense

beleidsambtenaren, die met een klein team grote prestaties neerzetten. Met één

beleidsambtenaar voor jeugdzorg, één voor de participatiewet, één voor de WMO

en één voor gezondheid en maatschappeli jke zorg is het hard werken om voor 1

januari 201 5 te halen. Veel waardering ook voor de leden van de WMO-raad, die

steeds in staat zi jn geweest om door hun extra inzet de beleidsvoorstel len van het

col lege te voorzien van goede adviezen.

Dank en waardering voor de raads- en

commissieleden die onder hoge ti jdsdruk en

de nodige flexibi l iteit in de

agendavaststel l ing het voor elkaar hebben

gekregen ti jdig de benodigde besluiten te nemen. Het is voor mij een mooie

ervaring om te zien dat, als het om zorg voor onze inwoners gaat, er raadsbrede

steun is.

Met gepast vertrouwen en de nodige zorg zien wij uit naar 1 januari 201 5. Hoe

zullen de plannen uitpakken, hebben we alle mensen die zorg hadden en nu een

beroep moeten doen op de gemeente voldoende in beeld, kloppen de gegevens

die wij van de zorgkantoren en het CAK hebben ontvangen als het om mensen

met een Persoonsgebonden Budget (PGB) gaat? Heeft de Sociale

Verzekeringsbank alle benodigde gegevens ontvangen om de PGB-houders goed

te kunnen helpen? Gaat het uitgebouwde WMO/zorgloket werken zoals wij

verwachten, hoe gaan de keukentafelgesprekken?

Ik denk aan het Passend Onderwijs, waarbij voor ieder kind een plaats moet zi jn

binnen het onderwijs zo dichtbi j mogeli jk. Hoewel een verantwoordeli jkheid voor

het onderwijs, zi jn er zoveel raakvlakken met de jeugdzorg dat gemeenten en

onderwijs hier nauw in moeten samenwerken.

Op deze plaats een compliment aan de Zorggroep NoordVeluwe, die met haar

lokatie Elim het NOS-journaal haalde als voorbeeld van goede ouderenzorg. Een

lichtpunt tussen de verhalen in de media over slechte zorg. Onze zorggroep heeft
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een schil van honderden vri jwil l igers die het mede mogeli jk maken net dat beetje

extra menseli jke aandacht en zorg te kunnen leveren, die het verschil maakt.

De Stichting Present en het Diaconaal Platform hebben afgelopen jaar laten zien

dat hun inzet voor Puttenaren enorm bijdraagt aan het bereiken van onze ambitie

de zorgzaamste gemeenschap van Nederland te worden. Vele vri jwil l igers hebben

in het afgelopen jaar hun ti jd geschonken om mede bewoners te helpen. Mensen

die al jaren in Putten wonen, of mensen die uit hun land hebben moeten vluchten

en in Putten komen wonen.

De Stichting Welzi jn Putten die nieuwe initiatieven neemt die passen bij de

veranderingen. Ik noem bijvoorbeeld het beweegprogramma ism Gymvereniging

Orion, waar ouderen in de buurt samenkomen voor ontmoeting en lichameli jke

oefening. Ik denk aan de vele vri jwil l igers op de bus, de klussendienst etc, etc

Ik denk aan JongPutten, het jeugd en jongerenwerk, wie in Putten kent ze niet?

Mede door hun inzet is de Puttense sportmarathon weer terug, georganiseerd

door veel vri jwil l igers.

Ik denk aan al die mantelzorgers in ons dorp, die

zichzelf vaak moeten wegcijferen om zorg te

verlenen aan man, vrouw, kind, vader, moeder of

vrienden.

Putten heeft veel in huis om de meest zorgzame gemeenschap van Nederland te

worden, daar moeten we met elkaar elke dag weer voor werken, naar elkaar

omzien, elkaar ontmoeten, elkaar steunen.

Als christen in en buiten de politiek hebben we het voorbeeld van de meest

zorgzame mens die ooit op aarde heeft geleefd. De komende weken mogen we

Zijn komst naar ons weer vieren. Zijn zelfverloochening, Zijn zelfopoffering, Zi jn

dienend leiderschap zijn ongeëvenaard.

Ik wens en bid dat wij als christenen, al is het zo nu en dan, iets van Jezus

kunnen, mogen en wil len laten zien aan de mensen om ons heen.

Zo mogen we met vertrouwen de zorg voor elkaar dragen.

Hartel i jke groet,

Ard Klei jer

Wethouder zorg
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Van de fractievoorzitter

Tijdens de laatste raadsvergadering stond behandeling van de reclame belasting

op de agenda van de gemeenteraad. Deze behandeling was het vervolg van een

eerdere behandeling in 201 1 . Desti jds was er onder de ondernemers onvoldoende

draagvlak voor het invoeren van een reclamebelasting voor ondernemers en

winkeliers in het centrumgebied.

‘Ga in gesprek met de winkeliers en creëer draagvlak voor invoering van de

reclame belasting’, met dit door de gemeenteraad gestelde kader uit 201 1 is het

col lege aan het werk gegaan. Overleg met het bestuur van het WCP, waarna het

WCP met leden en winkeliers aan het werk is gegaan.

Het bestuur van de WCP is aan de slag gegaan met de uitwerking van de

reclamebelasting. Het organiseren van een stemming onder leden en winkeliers

was één van de door het bestuur van de WCP uitgevoerde acties. 1 98

ondernemers werden uitgenodigd, ruim 70 ondernemers gaven gehoor aan de

uitnodiging en een kleine 50 ondernemers

was positief over de invoering. Dit resultaat

leidde tot verdere uitwerking van het

voorstel voor invoering van

reclamebelasting.

Het voorstel voor invoering van de reclamebelasting kwam in november j. l . ter

voorbereiding in de commissie en in december ter besluitvorming in de

gemeenteraad.

De fractie van de ChristenUnie was en is positief over invoering van de reclame

belasting! Putten heeft een levendig en gezond winkelcentrum, waar veel

activiteiten plaats vinden. Activiteiten die op dit moment door een beperkt aantal

winkeliers worden bekostigd. Als ChristenUnie hadden we wel kritiek op 1 punt

van de reclamebelasting en dat is differentiatie van de belastingtarieven. Op dit

moment is er nameli jk een tweetal tarieven. Het tarief dat wordt doorberekend is

afhankeli jk van de locatie van de ‘winkel’ en niet van bijvoorbeeld het oppervlak

van de winkel of de etalage.

Om deze reden heeft de fractie van de ChristenUnie mede met de fracties van het

CDA en Gemeentebelangen een amendement ingediend, waarbij er op korte

termijn een evaluatie van de reclamebelasting zal plaats vinden. Een evaluatie

waarbij ook kritisch gekeken moet worden naar de tarieven, in ieder geval wat de

fractie van de ChristenUnie betreft.

Een hartel i jke groet uw raadslid en fractievoorzitter,

Lubbert van den Heuvel
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Op de raadsvergadering van de afgelopen maand hebben we gesproken over de

Puttense woonwagenbewoners. Ook in de krant hebt u erover kunnen lezen. Met

de wat grappige kop, dat ook de ChristenUnie voor Sinterklaas speelde. Daar wilt

u vast meer over weten.

Als ik in de oppositie had gezeten, had ik misschien ook wel zo’n stoere uitspraak

gedaan – het is zo makkeli jk gezegd, los van de verantwoordeli jkheid. Maar wat is

er nu echt aan de hand, dat wij voor Sinterklaas schijnen te spelen?

U weet, de woonwagens staan bij elkaar op een stukje grond aan de Hoge

Engweg. Overigens zijn het al lang niet meer de vanouds bekende wagens, het

gaat tegenwoordig om mooie, moderne stacaravans, waarbij je aan de buitenkant

nog nauweli jks een woonwagen kunt ontdekken. Bij elke woonwagen staat een

unit voor gas, water en elektra. In die unit zitten ook een douche en een toilet. De

gemeente is hier verantwoordeli jk voor – op deze manier komen gas, water en

elektra beschikbaar voor de woning en

dat is een verantwoordeli jkheid van de

gemeente, net zo goed als bij iedere

andere woning in Putten. Via het

vastrecht betaalt ook u daarvoor net als de woonwagenbewoners. Maar hier valt

het meer op, omdat ook de toiletten en douches hierin zi jn ondergebracht – die

zitten niet in de stacaravans. De gemeente was dus niet al leen verantwoordeli jk

voor gas, water en elektra, maar ook voor het sanitair. Tot nu toe was de unit

geplaatst in een soort zeecontainer. Maar daaraan is de afgelopen jaren geen

onderhoud gepleegd, en dat is onderhand te merken. Door dat gebrek aan

onderhoud is er zelfs een onveil ige situatie ontstaan, en als verantwoordeli jke

overheid moeten we daar natuurl i jk iets aan doen.

Het col lege moet hiervoor budget vragen aan de raad en heeft dus al in oktober

201 3 een voorstel gemaakt, waarin rekening werd gehouden met een uitgave van

280.000 euro. Maar bij de behandeling van dat voorstel kwam de SGP met een

motie om de financiële gevolgen in beeld te brengen als we de

woonwagenstandplaatsen, waarvan de gemeente nog eigenaar is, gaan verkopen.

De woonwagens zelf zi jn al hun eigendom.

Die SGP-motie werd aangenomen, het col lege heeft het uitgezocht en kwam dus

met een nieuw voorstel naar de raad tot verkoop. De gemeente bouwt nieuwe

units en verkoopt vervolgens de ondergrond voor een symbolisch bedrag van een

euro aan de woonwagenbewoners. Als we dat doen, is het onderhoud van de unit

voortaan voor rekening van de eigenaar.

Het grootste voordeel is dat de we nu alles uit handen hebben gegeven en de

De ChristenUnie en Sinterklaas
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gemeente hier niet meer voor verantwoordeli jk is. Het past bi j de nieuwe overheid

die niet meer al les zelf regelt maar enkel facil iteert. De gemeente betaalt 1 1 .000

euro per standplaats voor een nieuwe unit voor gas, water en elektra. Samen met

de verkoop van de ondergrond zijn we geen 280.000 euro kwijt , maar 1 75.000

euro. We houden dus ongeveer 1 00.000 euro over op het budget en zijn ook op

langere termijn van een probleem af. De

bestemming van de grond bli jft dezelfde, dus:

bestemming woonwagenpark. Het wordt geen

bestemming die woningbouw toestaat. De

woonwagenbewoner kan de grond dus nooit

verkopen om er een huis op te laten zetten. Er kan hooguit een andere

woonwagenbewoner vanuit een andere plaats gaan wonen.

Tja, nu kun je roepen dat we die grond cadeau doen. Maar in feite zi jn we een

heleboel kopzorgen kwijt – en we houden nog een ton over ook.

Peter Brink

Raadslid en commissiel id van Bestuur en Economie

Laatste nieuws

maandag 1 5 december 201 4 1 2:00 'Belastingherziening kans voor groenere economie'

ChristenUnie-senator Peter Ester riep de regering vandaag op om bij vernieuwing

van het belastingstelsel twee uitgangspunten prioriteit te geven: vergroening van

de economie en minder belasten van arbeid. De Eerste Kamer debatteert vandaag

en morgen over het Belastingplan 201 5.

maandag 1 5 december 201 4 08:35 'Samen Leiden (opinie)'

We moeten ons niet ontdoen van het Caribische deel van ons Koninkri jk, maar

samen vooruitgang realiseren. Dat is de beste manier om de bevolking te dienen

en draagvlak voor het Koninkri jk te vergroten. Dat vraagt veel van politici , aan

beide zijden van de oceaan, zo schri jven Roelof van Laar (PvdA) en Gert-Jan

Segers (ChristenUnie) met collega's.

vri jdag 1 2 december 201 4 1 9:1 2 'ChristenUnie bezoekt jonge boeren'

Vandaag heeft een delegatie van de ChristenUnie een bezoek gebracht aan het

akkerbouwbedri jf van famil ie Pelleboer in Tollebeek. De delegatie bestond uit

Tweede Kamerl id Carla Dik-Faber en provinciale en gemeentel i jke

vertegenwoordigers van de ChristenUnie.

Lees meer: https://www.christenunie.nl/



CU-Nieuws 201 4-04 10

Jeugdzorg 201 5 begint bij Hebreeuwse letter beth

De afgelopen twee weken heb ik meerdere bijeenkomsten over de transitie en

transformatie van de jeugdzorg bijgewoond. Een bezoek aan het 1 00-jarig

jeugddorp De Glind, de Taskforcegroep van de All iantie Kind in Gezin, een

werkbezoek bij de Jeugdkliniek van Tactus, een Congres van Meldpunt Misbruik

en tot slot de Ledenvergadering van de ChristenUnie Putten. En telkens weer was

de rode draad: veil igheid voor al le kinderen

Wat betekent dat, vei l igheid voor kinderen? Welke woorden, beelden komen dan

bij u op? Denkt u dan aan een plek:

- waar kinderen fouten mogen maken;

- waar sprake is van onvoorwaardeli jke l iefde en genegenheid;

- waar kinderen kunnen groeien en ontwikkelen, in de ruimte van balans tussen

vri jheid en regels.

Welke van de drie opties zou u aankruisen? Eén, twee of al le drie? En misschien

voegt u nog wel een aantal toe. Want veil igheid uit zich op zoveel manieren.

Veil igheid is niet een optelsom van een aantal criteria, maar is maatwerk voor

ieder kind met een aantal basisprincipes zoals: rust, reinheid, regelmaat en

respectO

Als je bezig bent met de Jeugdzorg voor 201 5, komen allerlei termen voorbij .

Transitie en transformatie voorop. Maar de basisvraag is: is Putten voldoende

toegerust om baby’s, kinderen en jongeren

ruimte te geven om te groeien en te

ontwikkelen tot volwassen mensen? Dit geldt

zowel voor de gezinnen waar de opvoeding (l i jkt) te lukken alsook voor de

gezinnen die een helpende hand nodig hebben bij de opvoeding van de kinderen.

Als gemeenteraadsl id moet ik me buigen over de nieuwe verordeningen voor de

jeugdzorg. De gemeenteraad kan er zelf nog wel regels bij verzinnen. Maar dat

kan leiden tot een woud aan regels waardoor het doel verloren l i jkt te gaan.

Nameli jk: het belang van kind staat voorop, op elk moment dat er een keuze wordt

gemaakt in zi jn of haar leven. In artikel 3 van het Internationaal Verdrag Rechten

van het Kind (IVRK) hebben we als samenleving afgesproken dat elke maatregel

die getroffen moet worden, genomen wordt in het belang van het kind. En dus niet

in het belang van de ouders, of van de overheid, of van een of andere instantie.

Geraakt werd ik dan ook in de bijeenkomsten door de persoonli jke verhalen van

jongeren. Ik hoorde hoe soms heel ingri jpende keuzes gemaakt worden enkel en

alleen vanwege het systeem. Een meisje zat al tien jaar in een pleeggezin, rookte

een keer een jointje – en dat was voor de voogd al aanleiding om haar uit dat
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Zeven redenen om juist in deze tijd ChristenUnie lid te zijn of te worden:
1. Omdat wij geloven dat de vervolging van onze christenbroeders en
zusters moet stoppen.
2. Omdat wij geloven dat gezinnen sterker uit de crisis moeten komen, in
plaats van zwakker.
3. Omdat wij vechten tegen mensenhandel en de uitbuiting van vrouwen in
de prostitutie.
4. Omdat wij geloven dat de bezuinigingen in de zorg geen kwetsbare
mensen plotseling in de kou mag laten staan.
5. Omdat wij staan voor de schepping die ons is toevertrouwd.
6. Omdat wij opkomen voor hen die dat zelf niet kunnen, zoals het
ongeboren leven en de vluchteling.
7. Omdat de ChristenUnie christenen uit verschillende kerken verbindt en
het geloof handen en voeten in de politiek geeft.

pleeggezin te halen! Met als gevolg dat ze vier jaar in een jeugdzorginstel l ing heeft

gewoond, en toen drugsverslaafd werd. ‘Toen ik naar de instel l ing moest, toen ging

het mis – want wat had ik nog?’ Haar verhaal staat niet op zichzelf.

Als ChristenUnie delen we de zorgen van veel jongeren en hun helpers. Is de

transitie niet puur een ‘trucje’ om met geld te schuiven? Zeker als christen wil je

werken vanuit de innerl i jke dri jfveer om zorg

voor kinderen ‘dichtbi j ’ te kunnen regelen. Het

belang van het kind vindt zi jn oorsprong in het

feit dat God de wereld schiep. Hij wil dat ieder mens veil ig en geborgen is, en dat

iedereen zich gekend weet – als kind van God. Een doordenkerjte: de eerste

Hebreeuwse letter van de Tora (de Wet) begint met een beth. Die letter is afgeleid

van het woord bayit, huis. Je zou kunnen zeggen: God begint niet met regels,

maar met het bieden van een huis! Hij laat hiermee zien: kom maar bij Mij , je bent

hier veil ig. Ik ben je thuis waar je mag zijn zoals je bent. Waar je er helemaal bi j

hoort.

Dit verlangen van God dri jft ons als ChristenUnie voort om voor kinderen ‘dichtbi j ’

een veil ig huis te bieden. Een veil ig huis dat kinderen (1 ) grond onder de voeten,

(2) een steun in de rug, (3) een dak boven hun hoofd en (4) toekomst geeftO

De agenda Jeugdzorg 201 5 biedt volop mogeli jkheden.

Japke-Nynke de Haas - de Vries
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PffttO wat een week! Ik vrees dat ik me een beetje teveel heb laten leiden door

het nieuws, want ik belandde werkeli jk even in een dipje. Twijfelend aan iedereen,

twijfel of we eigenl i jk wel in het juiste land wonen. Op een gegeven moment vroeg

ik me zelfs hardop af of emigreren niet beter zou zijn. Waarheen is dan vraag

twee.

Zomaar een paar dingen die bijdroegen aan deze (ti jdel i jke) dip:

• Een nieuwsitem op de radio in auto: de topman van Corendon kri jgt een aanslag

van de Belastingdienst. Waarom? Omdat hij zichzelf te weinig salaris geeft. Omdat

hi j vindt dat hi j niet meer hoeft te verdienen dan de Balkenende-norm. Waar vindt

je nog zulke mensen, zou ik denken. Maar zo denkt de Belastingdienst er niet

over. Betalen zul je!

• Sinterklaasfeest dat opeens gepromoveerd is tot Zwarte-pietenfeest. Jammer

hoor, want wat was vroeger nu het leukst? Lootjes trekken, surprise maken en

pakjesmiddag/avond! En wie nu in theorie de pakjes

komt brengen is mij alti jd al een worst geweest. En

nu mensen die niet meer voor zwarte Piet durven

spelen, Dieuwertje Blok die een dreigbrief kri jgt,

volwassen mensen die kinderen aanvallen omdat ze

verkleed zijn. Hoe diep kun je zinken?!

• En dan wat dichter bij : vorige week zaterdag liep een feestje bij de Van

Geenstraat zwaar uit de hand. Verwacht van mij geen oordeel over wie goed en

fout was. Wel staat voor mij als een paal boven water dat alcohol meer kwaad dan

goed veroorzaakt. En als volwassen mensen niet meer fatsoenli jk met elkaar

kunnen praten, waar gaan we dan heen als volk?

Daarna kwam er een tweet voorbij met een quote van Michael Dobbs (de

speechschri jver van Thatcher): “Politiek is niet voor aardige mensen”. Of het nu

waar is of niet, het zette mij toch aan het denken. Gaan macht en aardigheid niet

samen? Kun je je volk beter vertegenwoordigen als je niet aardig bent? Ik kwam

erachter dat ik eigenl i jk best wel hecht aan aardigheid. En dat ik vond dat

aardigheid en helderheid/duidel i jkheid best samen kunnen gaan.

Tot zondag. In de kerk. Eerste adventszondag. Daar kwam het uitzicht weer terug.

We hoeven ons niet bang te laten maken door wat er gebeurt in de wereld. Het is

al lemaal niet zo uitzichtloos als het soms li jkt. Want Hij komt!

Arine van den Bor - de Jager

Uitzicht!
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De kandidatenl i jst van de ChristenUnie voor Waterschap Vallei en Veluwe is

definitief vastgesteld door de Gelderse en Utrechtse kiesverenigingen. Gerard

van den Brandhof is gekozen als l i jsttrekker. Hij maakt sinds 2009 deel uit van het

dageli jks bestuur van het waterschap, het col lege van dijkgraaf en heemraden. Hij

heeft stedeli jk waterbeheer in zi jn portefeuil le en is tevens dageli jks bestuursl id

van Het Waterschapshuis, de ICT organisatie van de waterschappen.

De kandidatenl i jst presenteert huidig fractievolger en commissiel id André van Dijk

uit Barneveld op nummer 2 van de li jst. Op nummer 3 staat de 32-jarige Stephan

de Bruin uit Nijkerk. Hij werkt bi j de gemeente Utrecht en heeft veel ervaring met

stedeli jk waterbeheer. Op nummer 4 staat de 26-jarige Sander van ’t Foort uit

Renswoude. Hij brengt zi jn kennis

over duurzaamheid in, en gaat voor

een win-win oplossing in de afweging

tussen economie en ecologie.

1 998 en 2003 werden de

verkiezingen nog gehouden op basis van een personenstelsel. In 2008 en nu voor

de tweede keer in 201 5 worden waterschaps verkiezingen gehouden op basis van

een li jstenstelsel. Dit keer vallen de waterschapsverkiezingen voor het eerst onder

de kieswet. Ook nieuw is dat deze verkiezingen geli jkti jdig worden georganiseerd

met die van Provinciale Staten.

Het gebied van Waterschap Vallei en Veluwe strekt zich uit langs de oostgrens

van Hattem tot Wageningen, en van Hattem tot Soest langs de westgrens met

grote steden als Apeldoorn en Amersfoort en totaal meer dan 1 ,1 mil joen inwoners

. Zowel op de Noord-West Veluwe als in de Gelderse Vallei heeft de ChristenUnie

een grote aanhang, en is in vele colleges vertegenwoordigd. Ook in de grote

steden Apeldoorn en Amersfoort maakt de ChristenUnie deel uit van het col lege.

Op basis van de uitslag van de gemeenteraadsverkiezingen hoopt de

ChristenUnie op een goede uitslag van de verkiezingen op 1 8 maart 201 5.

De ChristenUnie staat voor verantwoord waterbestuur, verantwoorde keuzes en

verantwoorde kosten. Dit doen we graag door in gesprek te gaan met u als

inwoner of bedri jf. We wil len met een brede blik en vanuit een sterk besef van

verantwoordeli jkheid werken aan het waterschap. Daarvoor vragen wij uw stem en

uw vertrouwen.

Meer informatie over onze kandidatenl i jst en speerpunten is te vinden op de

website: https://val leienveluwe.christenunie.nl .

Kandidatenlijst waterschapsverkiezingen
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Geen rondweg, wel een verbindingsweg

In de raadvergadering van 4 december 201 4 stond de reconstructie van de

rotondes op de Van Geenstraat op de agenda. De rotonde met de

Roosendaalseweg en die met de Halvinkhuizerweg worden verplaatst en

verkeersveil iger gemaakt. Ti jdens de discussie over dit agendapunt kwam

uiteraard de rondweg-die-niet-doorging weer naar voren.

De rondweg zou alle problemen op de Van Geenstraat (en de Harderwijkerstraat)

oplossen, zo betoogde Gemeentebelangen en de VVD. Dat is dus niet zo. De

ChristenUnie heeft een goed besluit genomen niet in te stemmen met de rondweg

zoals de Provincie Gelderland die toen voorstelde. Laat ik u uitleggen waarom.

Het tracé van de rondweg begon ergens bij de kruising Voorthuizerstraat-

Klunenweg en kwam uit op de Nijkerkerstraat ergens ter hoogte van huize Bijstein.

Uit het verkeersmodel kwam toen naar voren dat hoe zuidel i jker de rondweg

kwam te liggen, des te meer verkeer de rondweg aantrok. De afname van de

hoeveelheid verkeer op de Harderwijkerstraat als gevolg van de aanleg van de

rondweg was echter relatief gering. De rondweg had wel een

verkeersaantrekkende werking en veroorzaakte een aanzienl i jke hoeveelheid

extra doorgaand door Putten verkeer dat knooppunt Hoevelaken wilde mijden. De

grote afstand van de rondweg tot de bebouwde kom en het feit dat de provincie

nauweli jks aansluitingen wilde, zou een grote barrièrewerking opleveren tussen

Putten en Huinen. De toen geplande rondweg was een provinciale weg door het

buitengebied van Putten, niet een weg voor Putten.

De Gemeente Putten kreeg van de Provincie Gelderland in plaats van een lap

asfalt door het buitengebied van Putten 7

mil joen euro. In de raadvergadering noemde de

oppositie het een doekje voor het bloeden. (Doe

mij ook zo’n doekje!) Van die 7 mil joen euro zijn

de afgelopen jaren mooie projecten

gerealiseerd:

- Op de Voorthuizerstraat is een komgebied in Huinen gerealiseerd met rotondes,

plateaus en noem maar op;

- Even verder is bi j het Melkmeisje ook een verkeersveil ige rotonde gerealiseerd;

- Weer wat verder is de komingang bij de Heihaas aangepakt;

- Bij Terra Nova is op de kruising Van Geenstraat-Nijkerkerstraat een rotonde

aangelegd;

- Op de Van Geenstraat is geluidsreducerend asfalt toegepast (waarover wel

klachten zijn dat het asfalt zi jn geluidsreducerende werking heeft verloren en de

putranden ongelukkig zi jn aangelegd);

- Bij de kruising Oude Rijksweg – Hoofdlaan is een veil ige fietsoversteek gemaakt.
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De heer Van den Brink van de SGP somde deze zaken op sprak over een

fantastisch resultaat, waar we als Putten bli j mee mogen zijn. Zelfs de heer

Klompenhouwer van de VVD moest dit beamen: de bijdrage van Van den Brink

“leek wel een reclamespotje voor Limburg.”

Het verkeersveil iger maken van de rotondes op de Van Geenstraat zi jn de laatste

projecten die mede door de 7 mil joen euro van de provincie kunnen worden

gerealiseerd. Bij monde van ons raadsl id Arine van den Bor steunde de

ChristenUnie ti jdens de raadsvergadering het voorstel voor de

rotondeaanpassingen. Ze gaf aan dat de ChristenUnie-fractie op korte termijn

geen andere grootschalige investeringen op de Van Geenstraat wil , omdat we

kansen zien voor een toekomstige nieuwe verbindingsweg tussen de

Voorthuizerstraat en de Nijkerkerstraat. De lobby bij de Provincie Gelderland is

begonnen.

Ik heb al wel wat uitgangspunten voor de nieuwe

weg. Zo moet de weg dicht bi j de bebouwde kom

liggen, zodat het geen extra doorgaand verkeer

aantrekt. De weg moet met meerdere kruispunten aangelegd worden voor een

goede ontsluiting van Huinen en Putten-Zuid op deze verbindingsweg.

Doel van de verbindingweg is het ontlasten van de Van Geenstraat en het bieden

van extra ontsluitingsmogeli jkheden van Putten-Zuid eventueel in combinatie met

woningbouwuitbreiding.

Henk van de Langemheen

Commissiel id Economie en Bedri jfsvoering
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Een hartelijk recept

Het kerstdiner, voor sommigen een onneembare vesting voor anderen een

moment om alles uit de kast te halen. Dit jaar kri jgt u vanuit well icht onverwachte

hoek tips, de fractie staat u met raad ter zi jde.

Tips:

• Zet zoveel mogeli jk klaar, met een paar handelingen kan een gerecht dan klaar

zi jn;

• Let op hoeveelheden, weggooien van voedsel is zonde;

• Kies gerechten die bij u vaker heeft gemaakt, de kans van slagen is groter;

• Begin en eindig met iets fris, dat eet plezieriger. Een zwaar gevoel na een diner

is niet aan te raden;

• Als laatste tip een recept, makkeli jk klaar te zetten en ook de volgende dag lekker

als u over heeft.

Ingrediënten (voor 4 personen)

• 1 kippenpoot (ongeveer 250 gram) • 1 ,5 l iter water

• 1 prei • Blaadje laurier

• 2 eieren • Scheutje melk

• 1 eetlepel gehakte petersel ie (kan gedroogd) • Klontje boter

• Zout • 1 eetlepel ketjap manis

Bereidingswijze

1 . Zet het water, de kippenpoot, laurier en het groene van de prei op laag vuur

2. Laat dit geheel voor vier uur trekken

3. Leg een zeef boven een andere pan. Leg in de zeef een natte theedoek en

schenk de bouil lon over de theedoek.

4. Snij het witte van de prei in dunne reepjes

5. Maak van het ei, de melk en petersel ie een omelet mengsel

6. Bak met het mengsel enkele dunne omeletten

7. Rol de omeletten op en snij deze in dunne reepjes

8. Pluk de kippenpoot, let op de kleine botjes

9. Bewaar de prei, kip en omelet in de koelkast

Voor het serveren

1 . Verwarm de bouil lon en maak op smaak met zout en ketjap

2. Doe de prei, ei en kip in een kom of glas

3. Schenk de soep er vlak voor het serveren over

Eet smakeli jk!

TeunJan van Ooijen

Commissiel id Samenleving
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Samen bouwen aan een bloeiende beweging

De ChristenUnie wil niet al leen vandaag een verschil maken maar ook

morgenO Dat kan alleen met bl i jvende steun van leden. Want behalve dat leden

samen de koers van de parti j bepalen vormen ze de kweekvijver waaruit de

nieuwe politici zowel Europees, landeli jk en lokaal geworven en opgeleid worden.

Om over de onmisbaarheid van hun financiële bijdrage voor de parti jorganisatie en

campagnes nog maar te zwijgen.

Leden vormen het bestaansrecht van de parti j zowel inhoudeli jk als financieel.

Daarom zijn nieuwe leden van groot belang en zijn we een speciale

ledenwerfactie gestart waarin we met elkaar de gedurfde ambitie aangaan om in

201 5, 201 5 nieuwe leden erbij te kri jgen. Dat kan alleen met de inzet van ieder l id.

Bouwt u mee ?

Het unieke aanbod van de ChristenUnie in Putten.

Als locale unie van Putten wil len wij u behulpzaam zijn bi j het aanbrengen van

nieuwe leden.

- Als u als l id een nieuw lid aanbrengt, ontvangt u € 1 7,50 korting op het

l idmaatschap van 201 5.

- Daarbij mag u het nieuwe lid eveneens € 1 7,50 korting aanbieden op het

l idmaatschap van 201 5. ( Het l idmaatschap bedraagt € 51 ,- p. jaar )

Het moet mogeli jk zi jn om met deze unieke actie uw famil ieleden, buurman/vrouw,

vriend of kennis l id te maken van onze parti j .

“Wij zijn een unie van christenen, en zonder leden geen ChristenUnie”.
Mogen wij op uw medewerking rekenen?

Bram Francken- Promocommissie.

De ChristenUnie is een Anbi instelling, dit betekent dat het bedrag aftrekbaar is

van de belasting. Voor aanmelding en verdere vragen kunt u/jij contact opnemen

via:

- mailadres: a.bfrancken@filternet.nl

- telefonisch 0341-352270 of mobiel: 06 53734524.
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De principiële grondslag van de ChristenUnie is, met name de laatste jaren, intern

nogal eens ter discussie gesteld. Om ruimte te bieden aan zoveel mogeli jk

bi jbelgetrouwe christenen in ons land is er de vraag of we de bekende verwijzing

naar de drie gereformeerde formulieren van Enigheid op dezelfde wijze kunnen

handhaven. Duidel i jk is dat Evangelischen en behoudende Roomskatholieken

moeite hebben met deze geschriften. Denk aan de opvattingen over de

kinderdoop en de mis. Toch wil len zij binnen de CU voluit meedoen. Echter ook

binnen de gereformeerde gezindte is er ondanks het gezag van de

beli jdenisgeschriften grote kerkeli jke verdeeldheid aan te wijzen. Toch heeft de

CU zowel naar binnen als naar buiten een principieel duidel i jke grondslag nodig.

Het apostol icum is genoemd. Deze discussie is nog niet ten einde belangri jk is

m. i, dat ook Putten daarin meedoet.

+ Uit een onderzoeksverslag over opvoedingsidealen van tegenwoordige ouders

kwam het volgende naar voren: ook politiek m. i. van betekenis: De betekenisvol le

uitkomst is dat reformatorische ouders aantoonbaar anders denken over

opvoedingsdoelen dan de gemiddelde Nederlandse ouder. Voor jezelf opkomen

staat binnen de gereformeerde gezindte pas op de achtste plaats bij de overige op

de tweede. Opvallend is dat gehoorzaamheid als opvoedingsideaal binnen onze

gezindte in het onderzoek een lage score kri jgt. Geen van de ouders noemt het

spontaan. Er is een duidel i jke verschuiving van gehoorzaamheid naar

zelfstandigheid. Een mee bewegen dus ook met de ti jdgeest.Ouders vinden het

vandaag moeil i jk om uit de Bijbel concrete richtl i jnen te halen voor de prakti jk van

de opvoeding. Deze enquëte laat zien dat de kerkeli jke gemeente een belangri jke

plek is om na te denken over opvoedingsidealen.

+ In 201 5 staan de gemeenten in Nederland voor het op zich nemen en ten

uitvoerleggen van wettel i jke taken op de terreinen van Werk, Zorg en Jeugd eerder

door het Rijk gedragen. Ook in onze gemeente haalt dit veel overhoop. Daarbij

wordt het gehele gemeentel i jk apparaat veel sterkte toegewenst. Wat mij vooral in

dit aanloopjaar heeft getroffen is de onhebbeli jkheid van de sociale Media. Vooral

de Publieke TV deed haar best om de beleidsvoorbereiding binnen de gemeenten

in Nederland op haar nieuwe taken zo karikaturaal mogeli jk voor te stel len. Alles

wat van stal gehaald kon worden om te laten zien wat voor barbaarse toekomst

onze ouderen en jeugd tegemoet gaan werd zo sensationeel mogeli jk

gepresenteerd. Het bizarre daarbij was dat men aan de hand van het bestaande

beleid het nieuwe beleid trachtte te “ vermodderen”. Bl i jkbaar moest ook duidel i jk

worden dat gemeente besturen en ambtenaren in onbetrokkenheid zich veelal

voorbereiden waren op deze veranderingen.

Cor Houweling

Kroniek van opmerkelijke zaken
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[9 dec 201 4] 'Ziekenhuizen zijn er niet voor de portemonnee van private

investeerders. ' ChristenUnie-senator Roel Kuiper heeft grote bezwaren tegen

voorstel len van de regering om het mogeli jk te maken dat ziekenhuizen winst

uitkeren aan private investeerders. 'De regering werkt hiermee in de hand dat we

ons gereguleerde zorgstelsel - waarin het publieke belang, het belang van de

patiënt, centraal staat - veranderen in een arena van aan elkaar tegenstrijdige

belangen. We brengen zo onjuiste, verkeerde prikkels aan in de wereld van de

zorg. '

In zi jn toespraak bij de behandeling van de Wet marktordening gezondheidszorg,

signaleert senator Roel Kuiper de volgende vraagpunten:

- Hoe wordt voldoende voorkomen dat zorgaanbieders uit winstoogmerk patiënten

met een voor hen lastige zorgvraag gaan weigeren of ontwijken?

- Biedt het wetsvoorstel voldoende mogeli jkheden om belangenverstrengeling te

bestri jden of aan te pakken?

- Is er voldoende borging dat korte termijn-winstbejag tegengegaan wordt ? Alleen

voor de eerste startinvesteringen geldt immers de beperking dat winstuitkering pas

na drie jaar mag.

Het wetsvoorstel dat we vandaag bespreken li jkt geen duurzame oplossing te

bieden en zet de balans in ons zorgstelsel op het spel.

Uit de Tweede kamer: Down-vrije samenleving ?

Uit de eerste kamer: Ziekenhuizen winst uitkeren?

[6 dec 201 4] Tweede Kamerl id Carla Dik-Faber wil dinsdag in het Vragenuur uitleg

van minister Schippers over het bericht in de Volkskrant dat Nederlandse

ziekenhuizen en verloskundeprakti jken de wet overtreden bij de NIPT-test.

Deze test is in Nederland alleen toegestaan voor vrouwen die toe de zogenaamde

risico-groepen behoren, maar in België voor iedereen beschikbaar. De

Nederlandse artsen nemen hier het bloed af voor de test en sturen dit voor

onderzoek op. Daarmee overtreden zij de wet.

Dik-Faber: , , Ik wil opheldering van de minister omdat tiental len gynaecologen en

verloskundigen de wet l i jken te overtreden. Wat mij zorgen baart is dat artsen het

kenneli jk acceptabel vinden om de wet te overtreden als zo de geboorte van een

kindje met Down wordt voorkomen. Sluipenderwijs zi jn we op weg naar een Down-

vri je samenleving. Artsen werken daar op deze manier aan mee. Mijn vraag is of

kinderen met Down nog geboren mogen worden?"
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Bestuur:
- Gerard van den Brandhof tel 0341 -361 542 Voorzitter

Kerkstraat 1 25 gjvdbrandhof@gmail .com

- Ina van de Ridder-Verweij tel 0341 -358503 Secretaris

Waterweg 47 secretariaat@putten.christenunie.nl

- Paul van der Leeden tel 0341 -454288 Penningmeester

Korenlaan 2a leeden@solcon.nl

- Bram Francken tel 0341 -352270 Propaganda

Jacob Catsstraat 83 a.bfrancken@filternet.nl

- Berend Haitsma tel 0341 -360953 Algemeen adjunct

Abdinkhofstraat 1 7 b. l .haitsma@solcon.nl

Wethouder:
- Ard Klei jer tel 0341 -353532 Wethouder

Calcariaweg 26 aklei jer@putten.nl

Vertegenwoordigers in de gemeenteraad:
- Lubbert van den Heuvel tel 0341 -370258 Raadslid, vz

Korte Kerkstraat 4 lvdheuvel@putten.nl

- Peter Brink tel 0341 -361 392 Raadslid

Bilderdi jkstraat 57 pebrink@putten.nl

- Japke-Nynke de Haas-de Vries tel 0341 -355825 Raadslid

Harderwijkerstraat 52 jdehaas@putten.nl

- Arine van den Bor-de Jager tel 0341 -357465 RaadslidVanenburgerallee 22 avdbor@putten.nl

Commissieleden:

- TeunJan van Ooijen tel 0341 -785244 Samenleving

Prins Hendrikweg 1 8 e-mail : tjvooijen@putten.nl

- Henk van de Langemheen tel 0341 -363684 Economie

Anna van Gelrestraat 1 7 e-mail : hvdlangemheen@putten.nl

Fractiesecretaris:

- Gerrit Kroes tel 0341 -352851

Hoofdlaan 24 e-mail : gkroes@wxs.nl

Website, E-mail adressen en rekeningnummer:
- Internet: http: //putten.christenunie.nl

- Bestuur: bestuur@putten.christenunie.nl

- Fractie: fractie@putten.christenunie.nl

- Rekeningnummer: NL08 INGB 0007 865897 ChristenUnie Putten

ChristenUnie-nieuws:
- Henk van de Ridder tel 0341 -358503 Eindredactie

Waterweg 47 henk.vande.ridder@solcon.nl




